
26-08-2020 

Bestuursvergadering 

Aanwezig: Willem, Wim en Mario 

 

1. voorzitter opent de vergadering 

2. agenda wordt vastgesteld 

3. notulen vorige vergadering worden goedgekeurd 

4. Actielijst: 

5. ingekomen:  

- stukken overdracht 

- eigendomsbewijs 

  Uitgegaan: 

- Geen 

6. Financieel verslag:  

- Wim geeft toelichting op inkomsten en uitgaven. Inmiddels ook al geld 

ontvangen voor diverse uitvaarten. 

- Collectegeld uitvaart Fons Derksen: wat doen we hier mee? Normaal 

misintenties. We laten het voor nu op onze rekening staan. 

- Makelaarskosten zijn verrekend. 

- Besloten wordt het 1e boekjaar, aangevangen medio 2019, te verlengen tot 

en met 31 december 2020. 

- Er komt nog geld van Hagen 

- Wim heeft sleutels van kerkdeur bij laten maken 

7. Willem heeft bloemstuk gehaald voor kopers. Werd zeer gewaardeerd. 

• Verbouwing: bijna afgerond, door sloop ook stroomprobleem gehad, gelukkig 

opgelost. Moet nog een nieuwe schakelaar tussen, die levert Wim tzt.. Er 

moet nog puin opgeruimd worden en doorgang en wanden afgewerkt.  

• Vlaggenmast: verplaatsen, overleggen met Joep 

• AED: is inmiddels verplaatst. Beheerder is Cor Pauwels (ook beheerder 

Sprinkhanen). 

 



8.  organisatie: 

• invulling contactpersoon tussen Gabriël en onze stichting. Voorstel: Wilma 

Beursken met Willem.  

• Willem regelt domein en hosting. Mario gaat site maken. 

• domeinnaam: voorstel: AntoniusvanPadua.nl (.org of .info). 

b.  Verbouwing kerk: 

• Er worden vier banken verwijderd tbv kledingbeurs. Deze worden op 

Nieuwsdijk gezet 

• Sacristie moet verbouwd worden.  

• WC aanleggen in oude biechtstoelen. 

• Internetverbinding: niet op korte termijn. Wachten op woningbouw in tuin, 

dan meenemen 

c. Verzekeringen: 

• Nog niets geregeld. Wim neemt contact op met Vereende.nl 

d. Verzoek Erik Salemink inzake Dorpsbalans 

• Er is eigenlijk nog niets voor te collecteren. Maar geld gebruiken om Kerk 

multifunctioneel in te richten: 

o  

o Vergaderruimte 

o Verwijderen banken en vloer egaliseren 

o Investering in aankleding 

9. Kledingbeurs 

• 5 september 1e keer 

• 4 banken worden verwijderd 

• Nog geen huur afgesproken, mogelijk via sponsoring 

10. Wat verder ter tafel komt: 

• Gemeente geeft aan dat wij bedrijfsmatig container moeten hebben 

o Vraag naar Gemeente: kunnen wij containers krijgen 

o Huisnummer: zijn wij nu 35a ?? Ja, volgens BAG wel 

o Brievenbus aan de weg? Voorkeur aan de kerk naast de AED en bord in 

bak ter verwijzing 

• Willem: Wat doen we met Whatsapp groep: groep met Jeroen opruimen, 

groep verkoop pastorie is hernoemd naar Kerkzaken 

• Wat gaan we doen met financieel overschot? Gaan we over nadenken. 

• Vragen Xaf: 150 euro voorstel, plm 100 mensen aanwezig 



11. Voorzitter sluit de vergadering 

 

Actielijst: 

1. Stroom: er moet nagemeten worden welke leidingen in- en uit de pastorie 

gaan. Dit moet samen met eigenaar pastorie gebeuren. Tevens 

documenteren wat er nu allemaal zit. Actiepunt: Willem 

2. Vlaggenmast: overleggen met Joep: Willem 

3. Wilma Beursken contacten voor contactpersoon: Willem 

4. Opstarten verbouw biechtstoelen naar WC. Wim met Sjaak Wiendels. 

5. Verzekering kerk: Wim neemt contact op met Vereende.nl 

6. Afspraak kijksessie kerk Loil: Willem 

7. Vraag naar gemeente voor containers: Willem 

8. Brievenbus: Willem haalt deze 

 

 

 

 


